

ဖိလိပုပံဩဝါဒစာ

နိဒါန်း

ဖိလိပု ပံဩဝါဒစာသည်ဥရောပတိုက်တွင်
ရှင်ပေါလုအဦးဆုံးတည်ထောင်ခဲ့သည့်ဖိလိပု
ပံဩ မြို့အသင်းတော်သို့ ရှင်ပေါလုအကျဉ်းခံနေ
စဉ်အခါရေးသားသည့်စာဖြစ်သည်။ ဖိလိပု
ပံဩ မြို့မှာရောမနိုင်ငံလက်အောက်ခံမာကေးဒေါနီ
ပြည်တွင်တည်ရှိသည်။ အခြားခရစ်ယာန်အမှု
တော်ဆောင်များက ရှင်ပေါလုအားအတိုက်
အခံပြုသောကြောင့်လည်းကောင်း၊ ဖိလိပု
ပံဩ အသင်းတော်တွင်မှားယွင်းသည့်အယူဝါဒ
များပေါ်ပေါက်လျက်နေသောကြောင့်လည်း
ကောင်း ဤစာကိုရေးလိုက်ခြင်းဖြစ်၏။ သို့
ရာတွင်ဤစာသည်တမန်တော်ကြီးရွှင်လန်း
ဝမ်းမြောက်၍ ယုံကြည်စိတ်ချသည့်စိတ်ထား
ပေါ်လွင်လျက်ရှိပေသည်။ ထိုသို့သောစိတ်ထား
မျိုးရှိနိုင်ခြင်းမှာ ရှင်ပေါလု၌ယေရှုခရစ်
ကိုကြီးမားသောယုံကြည်ကိုးစားမှုရှိ သောကြောင့်ပင်ဖြစ်သည်။
ဤစာကိုရေးသားရန်လတ်တလောပေါ်ပေါက်
လာသည့်အကြောင်းမှာ မိမိငွေလိုနေချိန်၌
ဖိလိပု ပံဩခရစ်ယာန်တို့ထောက်ပံ့မှုပေးပို့၍

လက်ခံရရှိသဖြင့်ကျေးဇူးတင်စကားပြော
 ကြားရန်ပင်ဖြစ်ပေသည်။ မိမိကိုယ်တိုင်နှင့်ဖိလိ ပု
 ပိ အသင်းတော်ဝင်တို့သည်ဆင်းရဲဒုက္ခရောက်လျက်
 နေသော်လည်း စိတ်ပျက်အားလျော့မှုမရှိဘဲ
 ရဲရင့်တည်ကြည်ကြရမည်ဖြစ်ကြောင်းတစ်
 ဆက်တည်းမှာပင်အားပေးစကားပြောကြား
 ၏။ လောဘနှင့်မာန်မာနကိုပယ်ရှား၍သခင်
 ယေရှုကဲ့သို့ စိတ်နှလုံးနှိမ့်ချကြရန်ထိုသူ
 တို့ကိုမေတ္တာရပ်ခံသည်။ သူတို့သည်သခင်
 ယေရှုနှင့်တစ်လုံးတစ်ဝတည်းဖြစ်ပြီးဘဝ
 သစ်ကိုခံယူရရှိခြင်းသည် ဘုရားသခင်
 ၏ကျေးဇူးတော်သက်သက်ကြောင့်ပင်ဖြစ်
 ကြောင်း၊ ထိုကျေးဇူးတော်ကိုခံစားရသည်
 မှာလည်း ပညတ်တရားကိုမိမိတို့လိုက်
 လျှောက်ကျင့်သုံးမှုကြောင့်မဟုတ်ဘဲ ခရစ်
 တော်ကိုယုံကြည်ခြင်းကြောင့်သာဖြစ်ကြောင်း
 သတိရစေသည်။ ခရစ်တော်နှင့်တစ်လုံး
 တစ်ဝတည်းဖြစ်သူအားဝမ်းမြောက်ခြင်း
 နှင့်ငြိမ်သက်ခြင်းကို ဘုရားသခင်ပေးတော်
 မူကြောင်းကိုရေးသားသည်။

ခရစ်ယာန်တို့၏ယုံကြည်ခြင်းနှင့်နေ့စဉ်
 အသက်ရှင်ခြင်း၌ဝမ်းမြောက်ခြင်း၊ ယုံကြည်
 စိတ်ချခြင်း၊ စည်းလုံးညီညွတ်ခြင်းနှင့်ဇွဲ

သတ္တိရှိရမည်ဖြစ်ကြောင်းအလေးပေး၍
ရေးသားသည့်စာဖြစ်ပေသည်။ ဖိလိပ္ပို ပု ပိအသင်း
တော်အပေါ်၌ရှင်ပေါလုထားရှိသောမေတ္တာ
သည် လွန်စွာကြီးမားပုံကိုဤသြဝါဒစာ
ကထင်ရှားစွာသက်သေထူလျက်ရှိလေသည်။

အကြောင်းအရာအကျဉ်းချုပ်

- နိဒါန်း ၁:၁-၁၁
- ရှင်ပေါလုကိုယ်တိုင်ကြိုတွေ့ရသည့်အကြောင်း
- ခြင်းရာများ ၁:၁၂-၂၆
- ခရစ်တော်အားဖြင့်ရရှိသောဘဝ ၁:၂၇-၂:၁၈
- တိမောသေနှင့်ဗေဗြောဒိတ်တို့အတွက်စီစဉ် ချက်များ
- ၂:၁၉-၃၀
- ရန်သူများနှင့်ဘေးအန္တရာယ်များရှိကြောင်းကြိုတင်
- သတိပေးချက်များ ၃:၁-၄:၉
- ရှင်ပေါလုနှင့်ဖိလိပ္ပိုပိမြို့ရှိမိတ်ဆွေများ ၄:၁၀-၂၀
- နိဂုံး ၄:၂၁-၂၃

1 ခရစ်တော်ယေရှု၏အစေခံများဖြစ်သည့်
ပေါလုနှင့်တိမောသေတို့ထံမှ ဖိလိပ္ပို ပိမြို့တွင်
နေထိုင်ကြကုန်သောသင်းအုပ်များနှင့်သင်း
ထောက်လှူကြီးများမှစ၍ ခရစ်တော်ယေရှု
နှင့်တစ်လုံးတစ်ဝတည်းဖြစ်ကြသောသခင်
ဘုရား၏လူစုတော်ဝင်အပေါင်းတို့ထံသို့

စာရေးလိုက်ပါသည်။✠

2 သင်တို့သည်ငါတို့အဖဘုရားသခင်နှင့် သခင်ယေရှုခရစ်ထံတော်မှကျေးဇူးတော်နှင့် ငြိမ်သက်ခြင်းကိုခံစားရကြပါစေသော။

ဖိလိပ္ပို ပီအသင်းတော်ဝင်တို့အတွက် ရှင်ပေါလု၏ဆုတောင်းပတုထနာ

3 သင်တို့အကြောင်းကိုသတိရသည့်အခါတိုင်း ငါသည်ဘုရားသခင်၏ကျေးဇူးတော်ကို ချီးမွမ်းပါ၏။-

4-5 အမှုတော်ကိုငါစတင်ဆောင်ရွက်ချိန်မှယနေ့ တိုင်အောင်သတင်းကောင်းကိုကြေညာရာတွင် ငါ နှင့်အတူသင်တို့ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြသဖြင့်ငါ သည်သင်တို့အတွက်ဝမ်းမြောက်စွာဆုတောင်း ပါ၏။-

6 သို့ဖြစ်၍သင်တို့တွင်ဤကောင်းမြတ်သည့်အမှု ကိုစတင်ပြုတော်မူသောဘုရားသခင်သည် ခရစ်တော်ယေရှု၏နေ့ရက်မတိုင်မီထိုအမှု ကိုပြီးစီးသည့်တိုင်အောင်ပြုတော်မူလိမ့်မည် ဟုငါယုံကြည်စိတ်ချ၏။- 7 သင်တို့ကိုငါအစဉ်အောက်မေ့၏။ သို့ဖြစ်၍ ငါသည်သင်တို့နှင့်ပတ်သက်၍ယင်းသို့သဘော ထားအပ်၏။ ယခုငါအကျဉ်းခံလျက်နေရစဉ် အခါနှင့်သတင်းကောင်းကိုလွတ်လပ်စွာသက် သေခံတည်တံ့ခိုင်မြဲစေခွင့်ရစဉ်အခါက သင်တို့သည်ငါ့အားဘုရားသခင်ပေးတော်

✠ 1:1 တ၊ ၁၆:၁၂။

မူသောအခွင့်ထူးတွင်ပါဝင်လုပ်ဆောင်ကြ ပေသည်။-
8 ငါသည်ခရစ်တော်ယေရှု၏မေတ္တာဖြင့်သင်တို့
အားလွန်စွာလွမ်းဆွတ်ကြောင်းဘုရားသခင်
သည်ငါ့သက်သေဖြစ်တော်မူ၏။

9-10 သင်တို့သည်အမြတ်ဆုံးသောအရာကိုရွေးယူ
နိုင်အံ့သောငှာအသိပညာ၊ ပိုင်းခြားဝေဖန်တတ်
သောစွမ်းရည်တို့နှင့်ပြည့်စုံ၍မေတ္တာပါရမီတိုး
သည်ထက်တိုးလာကြစေရန်သင်တို့အတွက်
ငါဆုတောင်းပ တု ထနာပြုပါသည်။ သို့မှသာလျှင်
သင်တို့သည်ခရစ်တော်ကြွလာတော်မူသော
နေ့ရက်၌အပြစ်ဆိုဖွယ်မရှိဘဲအညစ်
အကြေးနှင့်ကင်းစင်လိမ့်မည်။- 11 ထို့အြ

ပင်ဘုရားသခင်၏ဘုန်းအသရေတော်
ထွန်းတောက်စေရန်နှင့်ဂုဏ်တော်ကိုချီးကူး
ကြစေရန် ယေရှုခရစ်အားဖြင့်သာလျှင်ရ
နိုင်သောစစ်မှန်သည့်အရည်အသွေးကောင်း
များနှင့်ပြည့်စုံလိမ့်မည်။

အသက်ရှင်ခြင်းကားခရစ်တော်ပင်

12 ညီအစ်ကိုတို့၊ ငါတွေ့ကြုံရသည့်အဖြစ်အပျက်
များသည်သတင်းကောင်းကိုကြေညာရာတွင်
အကယ်ပင်အထောက်အကူပေးကြောင်းသင်
တို့အားသိစေလို၏။- 13 ငါသည်ခရစ်တော်၏အစေခံဖြစ်သည့်အတွက်
ကြောင့်ငါအကျဉ်းခံရလျက်နေရကြောင်းကို

နန်းတော်အစောင့်တပ်တစ်တပ်လုံးနှင့်အခြား
 သူ့အပေါင်းတို့သိရှိကြပေသည်။- ✨ 14 ဤသို့ငါအကျဉ်းခံခြင်းကြောင့်
 နိဗ္ဗာန်အစကိုအများပင်သခင်ဘုရားအပေါ်တွင်
 ပို၍ယုံကြည်စိတ်ချလာကြ၏။ သို့ဖြစ်၍သူတို့
 သည်မကြောက်မရွံ့ဘဲနှုတ်ကပတ်တရားတော်
 ကိုပိုမို၍ဟောပြောပွဲကြပေသည်။

15 အချို့သောသူတို့သည်မနာလိုသောစိတ်၊
 ရန်တွေ့ လိုသောစိတ်နှင့်ခရစ်တော်အကြောင်းကိုဟော
 ပြောကြ၏။ အချို့သောသူတို့မူကားစေတနာ
 စိတ်နှင့်ဟောပြောကြပေသည်။- 16 ဤသူတို့သည်သခင်ယေရှုအကြောင်း
 ကောင်းကိုကာကွယ်ဟောပြောရန်ငါ့အားဘုရား
 သခင်ခန့်ထားတော်မူကြောင်းကိုသိသဖြင့်
 မေတ္တာအလျောက်ဟောပြောကြခြင်းဖြစ်၏။-

17 အခြားသောသူတို့သည်ကားခရစ်တော်၏
 အကြောင်းကိုစိတ်ရိုးသဘောရိုးဖြင့်မဟုတ်ဘဲ
 ကျော်ကြားလိုသောဆန္ဒဖြင့်ဟောပြောကြ၏။
 သူတို့၏အကြံမှာအကျဉ်းခံနေရသူငါ့
 အားပို၍စိတ်ဒုက္ခရောက်စေရန်ပင်ဖြစ်၏။

18 ဟောပြောသည့်နည်းမှာအရေးမကြီးပါ။ မှား
 ယွင်းသောရည်ရွယ်ချက်ဖြင့်ဟောပြောသည်ဖြစ်စေ၊
 မှန်ကန်သောရည်ရွယ်ချက်ဖြင့်ဟောပြောသည်
 ဖြစ်စေခရစ်တော်အကြောင်းကိုဟောပြော

✨ 1:13 တ၊ ၂၈:၃၀။

ခြင်းသာဖြစ်သဖြင့်ငါဝမ်းမြောက်၏။
ဆက်လက် ရှိဝမ်းမြောက်လျက်နေမည်။-

19 အဘယ်ကြောင့်ဆိုသော်သင်တို့၏ဆုတောင်း ပ
တု ထနာကြောင့်လည်းကောင်း၊ ယေရှုခရစ်ဝိညာဉ်
တော်၏ကူညီစောင့်မမှုကြောင့်လည်းကောင်း

ငါသည်ဤအနှောင်အဖွဲ့မှလွတ်မြောက်မည်
ဟုငါသိသောကြောင့်ဖြစ်၏။- 20 ငါသည်အဘယ်အခါ၌မျှမိမိ၏တာဝန်
မပျက်မကွက်ဘဲအခါခပ်သိမ်း၌လည်း

ကောင်း၊ အထူးသဖြင့်ယခုအခါ၌လည်းကောင်း
ရဲစွမ်းသတ္တိနှင့်ပြည့်စုံလျက်ငါသည်အသက်ရှင်
သည်ဖြစ်စေ၊ သေသည်ဖြစ်စေ၊ ငါ့အစွမ်းရှိသမျှ
နှင့်ခရစ်တော်၏ဘုန်းအသရေတော်ထင်ရှား
လာနိုင်စေရန်မျှော်လင့်တောင့်တ၏။-

21 အသက်ရှင်ခြင်းဟူသည်မှာအဘယ်နည်း။ ငါ
၏အဖို့မှာအသက်ရှင်ခြင်းသည်ခရစ်တော်ပင်
ဖြစ်၏။ သေလျှင်မူကားပို၍အကျိုးရှိ၏။-

22 သို့ရာတွင်အကယ်၍ငါသည်ဆက်လက်အသက်
ရှင်ခြင်းအားဖြင့်ပိုမိုအကျိုးပြုနိုင်မည်ဆို
ပါက အသက်ရှင်ခြင်းနှင့်သေခြင်းတို့အနက်
အဘယ်အရာကိုရွေးချယ်ရပါမည်နည်း။-

23 ငါ့မှာစိတ်နှစ်ခွဖြစ်လျက်နေတော့၏။ ငါသည်ဤ
ဘဝကိုစွန့်၍ခရစ်တော်နှင့်အတူနေလိုလှပါ
သည်။ သို့ပြုရလျှင်ငါ့အဖို့ပို၍အကျိုးရှိ၏။-

24 သို့သော်သင်တို့၏အကျိုးကိုထောက်၍ငါသည် အသက်ရှင်လျက်နေရန်ပို၍အရေးကြီး၏။-

25 ဤသို့ယုံကြည်စိတ်ချသဖြင့်ငါသည်သင်တို့နှင့်အတူနေမည်။ သင်တို့အားတိုးတက်ကြီးပွားစေရန်နှင့်ယုံကြည်ခြင်း၌ဝမ်းမြောက်စေရန်ငါသည်သင်တို့နှင့်အတူနေမည်။-

26 သို့ဖြစ်၍ငါသည်သင်တို့နှင့်တစ်ဖန်နေခွင့်ရသောအခါ၌ခရစ်တော်ယေရှုနှင့်တစ်လုံးတစ်ဝတည်းဖြစ်သူသင်တို့သည်ငါအတွက်ကြောင့်ပို၍ပင်ဂုဏ်ယူဝါကြွားနိုင်ကြလိမ့်မည်။

27 ယခုသင်တို့အဖို့အရေးကြီးသည့်အရာမှာ ခရစ်တော်၏တရားတော်နှင့်အညီပြုမှုနေထိုင်ကြရန်ပင်ဖြစ်ပေသည်။ သင်တို့ထံသို့ငါပြန်လာသည်ဖြစ်စေ၊ မလာသည်ဖြစ်စေသာသနာတော်တည်တံ့ကြီးပွားရေးအတွက်ကြံ့ခိုင်စွာရပ်တည်၍တစ်စိတ်တစ်သဘောတည်း၊ ရည်ရွယ်ချက်တစ်ခုတည်းဖြင့်သတင်းကောင်းနှင့်ဆိုင်သောယုံကြည်ခြင်းတရားအတွက်သင်တို့တိုက်ပွဲဝင်လျက်ရှိကြကြောင်းကိုငါကြားသိလို၏။-

28 သင်တို့သည်ရန်သူများကိုမကြောက်ကြနှင့်။ အခါခပ်သိမ်းရဲရင့်ကြလော့။ ဤသည်ပင်လျှင်ရန်သူတို့ရှုံးနိမ့်မည်ဖြစ်ကြောင်းနှင့်သင်တို့အောင်မြင်မည်ဖြစ်ကြောင်းကိုရန်သူများအား

သက်သေပြလိမ့်မည်။ အဘယ်ကြောင့်ဆိုသော်
 သင်တို့အားအောင်ပွဲခံစေတော်မူသောအရှင် ကား
 ဘုရားသခင်ပင်ဖြစ်တော်မူသောကြောင့် တည်း။-
 29 သင်တို့သည်ခရစ်တော်ကိုယုံကြည်ခြင်းအား
 ဖြင့်သာမကကိုယ်တော်၏အတွက်ဆင်းရဲဒုက္ခ
 ခံခြင်းအားဖြင့်လည်း ကိုယ်တော်၏အမှုတော်
 ကိုဆောင်ရွက်ရန်အခွင့်ထူးကိုရရှိကြ၏။-
 30 ယခုသင်တို့သည်ငါနှင့်အတူတိုက်ပွဲကိုဝင်
 နိုင်ကြလေပြီ။ ယခင်အခါကငါတိုက်ပွဲဝင်
 ခဲ့သည်ကိုသင်တို့တွေ့မြင်ခဲ့ကြ၏။ သင်တို့
 ကြားသိသည့်အတိုင်းယခုလည်းငါသည်
 တိုက်ပွဲကိုဝင်လျက်နေသေး၏။*

2

ခရစ်တော်၏နိမ့်ချခြင်းနှင့်ကြီးမြတ်ခြင်း
 1 သင်တို့သည်ခရစ်တော်၌အသက်ရှင်ခြင်း
 အားဖြင့်ခွန်အားရရှိကြ၏။ ကိုယ်တော်၏
 မေတ္တာတော်သည်သင်တို့အားနှစ်သိမ့်ခြင်းကို
 ပေး၏။ သင်တို့သည်ဝိညာဉ်တော်နှင့်မိတ်သဟာယ
 ဖွဲ့ခွင့်ကိုရရှိကြ၏။ သင်တို့တွင်အချင်းချင်း
 သနားကြင်နာစိတ်ရှိကြ၏။- 2 သို့ဖြစ်၍သင်တို့သည်တစ်စိတ်တစ်ဝမ်းတ
 ခြင်း၊ အချင်းချင်းချစ်ခြင်း၊ စိတ်သဘောတညီ
 တညွတ်တည်းရှိခြင်းအားဖြင့်ငါ့အားအကြွင်း

* 1:30 တ၊ ၁၆:၁၉-၄၀။

မဲ့ဝမ်းမြောက်စေကြလော့။- 3 ကြားဝါလိုသောစိတ်၊
ကျော်စောကိတ္တိကိုတပ်မက် သောစိတ်တို့ဖြင့်အဘယ်အမှုကိုမျှမပြုကြ
နှင့်။ သူတစ်ပါးသည်မိမိထက်သာသည်ဟု
အစဉ်ယူဆလျက်စိတ်နှိမ့်ချကြလော့။-

4 မိမိ၏အကျိုးကိုသာမရှာဘဲအချင်းချင်း
၏အကျိုးကိုရှာကြလော့။- 5 ခရစ်တော်ယေရှု၌ရှိသောစိတ်သဘောမျိုး
ကိုသင်တို့၌လည်းရှိစေကြလော့။

6 ကိုယ်တော်သည်ဘုရားဇာတိတော်နှင့်
ထာဝစဉ်ပြည့်စုံတော်မူ၏။
သို့ရာတွင်အငွေ့မှမနည်းဖြင့်ဘုရားသခင်နှင့်
ဂုဏ်ရည်တူရန်ကြိုးစားသင့်သည်ဟု ထင်မှတ်တော်မမူ။

7 ယင်းသို့ပြုမည့်အစားမိမိအလိုအလျောက်
ဘုန်းအသရေတော်ရှိသမျှကိုစွန့်၍
အစေခံ၏ဇာတိကိုခံယူတော်မူ၏။

ကိုယ်တော်သည်လူ့အသွင်ကိုယူဆောင်၍
လူကဲ့သို့သောအဖြစ်ကိုခံယူတော်မူပေသည်။

8 မိမိကိုယ်ကိုနှိမ့်ချတော်မူလျက်လက်ဝါးကပ်
တိုင်ပေါ်တွင်
အသေခံသည့်တိုင်အောင်၊ နာခံခြင်းလမ်းစဉ်ကို
လိုက်လျှောက်တော်မူ၏။

9 ဤအကြောင်းကြောင့်ဘုရားသခင်သည်
ကိုယ်တော်အားအထက်ဘဝဂ်သို့တိုင်အောင်
ချီးမြှောက်၍၊

ဘွဲ့နာမတကာတို့ထက်ကြီးမြတ်သောဘွဲ့ နာမကို
ပေးသနားတော်မူ၏။

10 ထို့ကြောင့်မိုးမြေနှင့်မြေအောက်ရှိ
သတ္တဝါအပေါင်းတို့သည်
သခင်ယေရှု၏နာမတော်ကိုရှိသေဦးညွတ်လျက်၊[☆]

11 ယေရှုခရစ်သည်အရှင်သခင်ဖြစ်တော်မူသည်ဟု
နှုတ်ဖြင့်ဝန်ခံသဖြင့်၊
ခမည်းတော်ဘုရားသခင်၏ဘုန်းအသရေ တော်ကို
ထွန်းတောက်စေကြလိမ့်မည်။

လောကတွင်အလင်းရောင်များသဖွယ်

ထွန်းလင်းတောက်ပမှု

12-13 သို့ဖြစ်၍ချစ်ဆွေတို့၊ သင်တို့နှင့်ငါရှိစဉ်အခါ
ကသင်တို့သည်ငါ့စကားကိုအစဉ်နားထောင်ခဲ့
ကြသည်နည်းတူ ယခုလည်းငါနှင့်ဝေးကွာလျက်
နေချိန်၌ငါ့စကားကိုနားထောင်ရန်ပို၍
ပင်အရေးကြီးပေသည်။ ဘုရားသခင်၏အကြံ
တော်အတိုင်းလိုက်လျှောက်လိုသောစိတ်နှင့်လိုက်
လျှောက်နိုင်သောစွမ်းအားကို သင်တို့အထံ၌
အစဉ်ပြုပြင်လျက်ရှိသည်ဖြစ်၍သင်တို့သည်
ကယ်တင်ခြင်းခံရစိမ့်သောငှာ ကြောက်ရွံ့
တုန်လှုပ်သောစိတ်နှင့်လုပ်ဆောင်လျက်နေ ကြလော့။

☆ 2:10 ဟောရှာ၊ ၄၅:၂၃။

14 သင်တို့လုပ်ဆောင်စရာရှိသမျှတို့ကိုမည်သည့်
မတွား၊ မငြင်းမခုံဘဲလုပ်ဆောင်ကြလော့။-

15-16 သို့မှသာလျှင်သင်တို့သည်ဖောက်ပြန်၍အပြစ်
ကူးလွန်သူများရှိရာကမ္ဘာတွင် ဘုရားသခင်
၏အပြစ်ဆိုဖွယ်မရှိသောသားသမီးများ
အနေဖြင့် စိတ်နှလုံးဖြူစင်သန်ရှင်းလျက်အပြစ်
ကင်းသူများဖြစ်ကြလိမ့်မည်။ သင်တို့သည်
ထာဝရအသက်နှင့်ဆိုင်သောတရားတော်
ကိုဟောပြောကာ ထိုသူတို့အလယ်တွင်ကြယ်
တာရာများသဖွယ်ထွန်းလင်းတောက်ပရကြ
မည်။ ဤသို့ပြုကြမည်ဆိုပါကငါအားထုတ်
လုပ်ဆောင်ခဲ့သမျှသည် အချည်းနှီးမဖြစ်
သဖြင့်ခရစ်တော်၏နေ့ရက်၌ငါ့မှာဂုဏ်
ယူဝါကြွားစရာအကြောင်းရှိလိမ့်မည်။*

17 သင်တို့၏ယုံကြည်ခြင်းကဘုရားသခင်အား
ပူဇော်သောယဇ်ပေါ်တွင် ငါ၏အသက်သွေးကို
သွန်းလောင်းရမည်ဆိုလျှင် ငါသည်ဝမ်းမြောက်
လျက်သင်တို့နှင့်အတူဝမ်းမြောက်သည်။-

18 သင်တို့သည်လည်းဝမ်းမြောက်လျက်ငါနှင့်
အတူဝမ်းမြောက်ကြလော့။

တိမောသေနှင့်ပေဖြောဒိတ်

* 2:15-16 တရား၊ ၃၂:၅။

19 ငါသည်သင်တို့၏အကြောင်းသတင်းကောင်းကို ကြား၍ အားတက်လာစေရန်သခင်ဘုရားအလို တော်ရှိလျှင် တိမောသေကိုသင်တို့ထံသို့မကြာ မီစေလွှတ်နိုင်လိမ့်မည်ဟုမျှော်လင့်ပါသည်။-

20 တိမောသေတစ်ဦးသာလျှင်ငါနှင့်သဘောချင်း တူ၍သင်တို့၏အကျိုးကိုအကယ်ပင်လိုလား သူဖြစ်၏။-

21 အခြားသောသူအပေါင်းတို့သည်ကားကိုယ့် အကျိုးကိုသာလျှင်ရှာကြ၏။ ယေရှုခရစ် ၏အကျိုးကိုမရှာကြ။- 22 တိမောသေနှင့်ငါသည်သားအဖသဖွယ်အတူ တကွသတင်းကောင်းပျံ့နှံ့ရေးအတွက် အမှုတော် ကိုအဘယ်သို့ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြကြောင်းကိုသင်တို့ သိကြ၏။- 23 သို့ဖြစ်၍ငါ့အမှုကိစ္စအဘယ်သို့ဖြစ်မည်ကိုသိ လျှင်သိခြင်း သူ့အားသင်တို့ထံသို့စေလွှတ်နိုင် မည်ဟုငါမျှော်လင့်၏။- 24 သခင်ဘုရားကိုယုံကြည်ကိုးစားလျက်ငါကိုယ် တိုင်ပင်မကြာမီသင်တို့ထံသို့လာနိုင်လိမ့်မည်။

25 ငါ၏လုပ်ဖော်ဆောင်ဘက်၊ ငါနှင့်အတူတိုက်ပွဲ ဝင်ခဲ့သူ၊ ငါ့အားပြုစုရန်သင်တို့ကစေလွှတ် လိုက်သူ၊ ငါတို့၏ညီပေဖြောဒိတ်ကိုသင်တို့ ထံသို့စေလွှတ်ရန်လိုအပ်သည်ဟုငါယူဆ၏။-

26 သူသည်သင်တို့အပေါင်းကိုလွမ်းဆွတ်လျက် နေ၏။ သူ့ဖျားနာသည့်သတင်းကိုသင်တို့ကြား သိသွားသဖြင့်သူသည်စိတ်မချမ်းမသာ ဖြစ်လျက်နေ၏။- 27 သူသည်အမှန်ပင်သေလုနီးပါးဖျားနာခဲ့၏။

သို့ရာတွင်ဘုရားသခင်သည်သူ့ကိုသနား
 တော်မူလေပြီ။ သူ့ကိုသာလျှင်သနားတော်
 မူသည်မဟုတ်။ ငါ့အားလည်းထပ်ဆင့်ဝမ်း
 နည်းမှုနှင့်မကြုံတွေ့စေရန်သနားတော်မူ၏။-

28 ထို့ကြောင့်သင်တို့သည်သူ့ကိုတစ်ဖန်တွေ့မြင်ရ
 သဖြင့်ဝမ်းမြောက်ကြစေရန်လည်းကောင်း၊ ငါ
 ၏ဝမ်းနည်းမှုကိုလည်းပပျောက်သွားစေရန်
 လည်းကောင်းသူ့အားသင်တို့ထံသို့စေလွှတ်
 ရန်ငါပို၍စိတ်အားထက်သန်လျက်ရှိ၏။-

29 သင်တို့သည်သူ့အားခရစ်ယာန် နညီအစ်ကိုတစ်ဦး
 အနေဖြင့်ဝမ်းမြောက်စွာကြိုဆိုကြလော့။

ထိုသို့ သောသူတို့ကိုရိုသေလေးစားကြလော့။-

30 သူသည်သင်တို့ကိုယ်တိုင်မပေးနိုင်သည့်အကူ
 အညီကို ငါ့အားပေးနိုင်အံ့သောငှာအသက်စွန့်
 စား၍ ခရစ်တော်၏အမှုတော်ကိုသေလုနီး
 သည်တိုင်အောင်ကြိုးပမ်းထမ်းဆောင်ခဲ့ပေသည်။

3

စစ်မှန်သောဖြောင့်မတ်ခြင်း

1 ညီအစ်ကိုတို့၊ နိဂုံးချုပ်ရသောသခင်ဘုရား
 နှင့်တစ်လုံးတစ်ဝတည်းဖြစ်လျက်ဝမ်းမြောက်
 ကြလော့။ ယခင်ကငါရေးသားဖော်ပြပြီး
 သောအကြောင်းအရာများကိုယခုထပ်မံ၍
 ဖော်ပြရသည်မှာဝန်မလေးပါ။ သင်တို့ပို၍

လုံခြုံစေရန်ဖြစ်၏။- 2 ခွေးဖြစ်သူ၊
 အကျင့်ဆိုးကိုကျင့်သောသူ၊ ကိုယ်
 ခန္ဓာကိုလှီးဖြတ်ရမည်ဟုဆိုသောသူများ
 ကိုသတိနှင့်ရှောင်ကြလော့။- 3 အရေဖျားလှီးခြင်းမ
 ဂလာအစစ်အမှန်ကို ခံရသောသူတို့ကားထိုသူတို့မဟုတ်ဘဲ ငါ
 တို့သာလျှင်ဖြစ်ပေသည်။ အဘယ်ကြောင့်ဆို
 သော်ငါတို့သည်ကိုယ်တော်၏ဝိညာဉ်တော်
 အားဖြင့်ဘုရားသခင်အားကိုးကွယ်ဝတ်ပြု၍
 ခရစ်တော်ယေရှုနှင့်တစ်လုံးတစ်ဝတည်း
 ဖြစ်ရ၍ ရွှင်လန်းဝမ်းမြောက်သူများဖြစ်
 သောကြောင့်တည်း။ ငါတို့သည်ပြင်ပလ
 ကဲ့ ခဏာ များကိုမကိုးစား။- 4 ပြင်ပလ
 ကဲ့ ခဏာများကိုကိုးစားမှုလိုအပ်သည်ဟု
 ဆိုလျှင်ငါ့မှာရှိ၏။ ထိုပြင်ပလ ကဲ့ ခဏာများကို
 ကိုးစားနိုင်သူတစ်ဦးတစ်ယောက်ရှိသည်ဟုဆို ပါက
 ငါ့မှာထိုသူထက်ပို၍ကိုးစားနိုင်စရာ အကြောင်းရှိ၏။-
 5 ငါသည်ရှစ်ရက်မြောက်သောနေ့၌အရေဖျား
 လှီးမင်္ဂလာကိုခံယူလျက်ကူသရေလလူမျိုး ဗ
 ယာမိန်အနွယ်ဝင်၊ ဟေဗြဲအမျိုးသားမိဘများမှ
 ပေါက်ဖွားသူဖြစ်၏။ ပညတ်တရားစောင့်ထိန်းမှုနှင့်
 ပတ်သက်၍ဆိုသော်ငါသည်ဖာရီရှုံဂိုဏ်းဝင်ဖြစ်၏။-
 * 6 ဘာသာရေးစိတ်အားထက်သန်မှုဘက်၌ဆိုသော်

☆ 3:5 တ၊ ၂၃:၆၊ ၂၆:၅။ ရော၊ ၁၁:၁။

အသင်းတော်ကိုညှဉ်းပန်းနှိပ်စက်ခဲ့သူဖြစ်၏။
 ပညတ်တရားကိုလိုက်နာကျင့်သုံးမှုအရ
 ဆိုသော်ငါသည်အပြစ်ဆိုဖွယ်မရှိသူဖြစ်သည်။-☆
 7 သို့ရာတွင်ထိုအရာများသည်ငါ့အတွက်အမြတ်ဟု
 မှတ်ယူနိုင်သော်လည်း ယခုအခါခရစ်တော်၏အတွက်
 ကြောင့်အရှုံးဟုမှတ်ယူ၏။ - 8-9 ထိုမျှမကငါ၏အရှင်ခရစ်တော်ယေရှုကို
 ရခြင်းသည်ထိုအရာများနှင့်အရာခပ်သိမ်းတို့ထက်
 တန်ခိုးရှိသည်ဖြစ်၍ ယင်းတို့ကိုငါ့အားရှုံးစေသည့်
 အရာများဟူ၍မှတ်ယူ၏။ ငါသည်ကိုယ်တော်အတွက်
 ခပ်သိမ်းသောအရာတို့ကိုစွန့်ပယ်ခဲ့၏။ ခရစ်တော်ကို
 အမြတ်ရနိုင်ရန်လည်းကောင်း၊ ကိုယ်တော်နှင့်တစ်လုံး
 တစ်ဝတည်းဖြစ်နိုင်ရန်လည်းကောင်းထိုအရာ
 များကိုအမှု က်သရိုက်ကဲ့သို့ငါထင်မှတ်၏။ ငါသည်
 ပညတ်တရားကိုစောင့်ထိန်းခြင်းအားဖြင့်ဖြောင့်မတ်
 ခြင်းမရရှိပေ။ ခရစ်တော်ကိုယုံကြည်ခြင်းအား
 ဖြင့်သာလျှင်ဖြောင့်မတ်ခြင်းကိုရရှိ၏။ ထိုကဲ့သို့
 သောဖြောင့်မတ်ခြင်းသည်ဘုရားသခင်ပေးသနား
 တော်မူသောဖြောင့်မတ်ခြင်းဖြစ်၍ယုံကြည်ခြင်း
 အပေါ်တွင်အခြေခံပေသည်။- 10 ငါသည်ခရစ်တော်ကိုသိကျွမ်းခြင်း၊
 ထမြောက် ရှင်ပြန်တော်မူခြင်း၏တန်ခိုးတော်ကိုခံစားခြင်း၊
 ခရစ်တော်နှင့်အတူဆင်းရဲဒုက္ခခံခြင်း၊ ကိုယ်တော်
 အသေခံတော်မူခြင်း၌ပါဝင်ခြင်းတို့ကိုသာ

☆ 3:6 ထာ ၈:၃၊ ၂၂:၄၊ ၂၆:၉-၁၁။

လိုချင်တောင့်တ၏။- 11 သို့မှသာငါကိုယ်တိုင်သေခြင်းမှရှင်ပြန်ထမြောက်
ခွင့်ကိုရမည်ဟုမျှော်လင့်နိုင်ပေသည်။

ပန်းတိုင်သို့ရှေးရှုလျက်ပြေးခြင်း

12 ငါသည်အောင်မြင်မှုကိုရရှိပြီ၊ အပြစ်အယုတ်စွမ်းမရှိသူ
ဖြစ်ပြီဟုမဆိုလို။ သို့ရာတွင်ထိုဆုကိုငါအားပေး

ရန်အတွက်ခရစ်တော်ယေရှုသည်ငါ့ကိုဆွဲဆောင်

ရရှိတော်မူပြီဖြစ်ရာငါသည်ထိုဆုကိုရရှိနိုင်ရန်

ကြိုးစားလျက်နေ၏။-

13

ညီအစ်ကိုတို့၊

ငါသည်ထိုဆုကိုရရှိပြီဟုမထင်မှတ်။

ငါပြုသောတစ်

ခုတည်းသောအရာကားငါသည်နောက်၌

ရှိသောအရာတို့ကိုမေ့ပစ်ပြီးလျှင်ရှေ့၌ရှိသောအရာ

တို့သို့ရောက်ခြင်းငှာအစွမ်းကုန်ကြိုးစား၏။-

14 သို့ဖြစ်၍ငါသည်ဆုကိုရရန်ပန်းတိုင်သို့ရှေးရှု
လျက်ပြေး၏။ ထိုဆုကားအထက်အရပ်၌အသက်

ရှင်ရေးအတွက်ခရစ်တော်ယေရှုအားဖြင့်ဘုရား

သခင်ဖိတ်ခေါ်တော်မူခြင်းပင်ဖြစ်သတည်း။

15 ငါတို့တွင်ဝိညာဉ်ရေးရင့်ကျက်သူတို့သည် ဤစိတ်
သဘောမျိုးထားရှိသင့်ကြသည်။ အကယ်၍အချို့

တို့သည်ကွဲလွဲသောစိတ်သဘောရှိပါလျှင် ဘုရား
သခင်သည်ယင်းတို့ကိုရှင်းလင်းဖော်ပြတော်မူ လိမ့်မည်။-

16 မည်သို့ပင်ဖြစ်စေ၊ ငါတို့သည်မိမိတို့ယနေ့တိုင်
အောင်လိုက်လျှောက်ခဲ့သည့်ထုံးစံအတိုင်းပြုကျင့်
ကြကုန်စို့။

17 ညီအစ်ကိုတို့၊ သင်တို့အပေါင်းသည် ငါ့ထံမှအတု ယူကြလော့။ ငါတို့ပြသောစံနမူနာကောင်းကို လိုက်ကြသူတို့အား ရှုမှတ်ကြလော့။-☆

18 ဤအချက်ကို ကြိမ်ဖန်များစွာ ငါဖော်ပြဖူးလေပြီ။ ယခုလည်း မျက်ရည်ဖြင့် ထပ်မံ၍ ဖော်ပြ၏။ ခရစ်တော် လက်ဝါးကပ်တိုင်ပေါ်၌ အသေခံတော်မူခြင်းတရား တော်နှင့် ဆန့်ကျင်၍ ပြုကျင့်သူလူအများပင် ရှိပေသည်။-

19 ထိုသူတို့သည် ငရဲတွင် လမ်းဆုံးကြလိမ့်မည်။ သူ တို့၏ဘုရားကား မိမိတို့ဝမ်းပေတည်း။ သူတို့သည် ရှက်ကြောက်သင့်သော အရာတို့တွင် ဂုဏ်ယူဝါကြား ကြ၏။ လောကအရာတို့ကိုသာ စိတ်စွဲလမ်းကြ၏။-

20 ငါတို့မူကား ကောင်းကင်ဘုံနိုင်ငံသားများဖြစ် သဖြင့် ကောင်းကင်ဘုံမှ ငါတို့၏ကယ်တင်ရှင် သခင်ယေရှုခရစ်ကြွလာတော်မူမည်ကို စောင့်မျှော်လျက်ရှိကြ၏။- 21 ကိုယ်တော်သည် အရာခပ်သိမ်းကို မိမိ၏အ စက်အောက်တွင် ရောက်စေတော်မူသော တန်ခိုးတော် အားဖြင့် ငါတို့၏သေကြေပျက်စီးတတ်သော ကိုယ် ခန္ဓာကို ဘုန်းအသရေနှင့် ပြည့်စုံသော ကိုယ်ခန္ဓာ တော်နှင့် တူအောင် ပြောင်းလဲစေတော်မူလိမ့်မည်။

4

ညွှန်ကြားချက်များ

☆ 3:17 ဝကော၊ ၄:၁၆၊ ၁၁:၁။

1 ငါ့ညီအစ်ကိုတို့၊ သင်တို့အားငါအလွန်ချစ်
 ရှိလွန်းဆွတ်ပါသည်။ ငါသည်သင်တို့ကိုအကြောင်း
 ပြု၍လွန်စွာဝမ်းမြောက်၍ဂုဏ်ယူဝါကြားပါ၏။
 ချစ်သောညီအစ်ကိုတို့၊ ငါတို့ဆိုခဲ့သည့်အတိုင်း
 ကြံ့ခိုင်စွာရပ်တည်ကြလော့။

2 ဧဝေါဒိနှင့်သူ နှု တုတ်တို့၊ သခင်ဘုရား၏တပည့်
 တော်မများပီသစွာစိတ်သဘောညီညွတ်မှု
 ရှိကြရန်ငါတောင်းပန်ပါ၏။- 3 ငါ၏ရဲဘော်စစ်ဖြစ်သူ၊
 သင်သည်လည်း ထို အမျိုးသမီးတို့ကိုကူညီမစပါလော့။
 သူ တို့သည်သတင်းကောင်းကြေညာရာတွင်ငါ
 နှင့်အတူအထူးကြိုးစားအားထုတ်လုပ်
 ဆောင်သူများဖြစ်ကြ၏။ ထိုသို့လုပ်ဆောင်
 ခဲ့သူများတွင်ကလေးမနှင့်တကွ ဘုရား
 သခင်၏အသက်စာစောင်စာရင်းတွင်ပါ ရှိသူ
 အခြားငါ၏လုပ်ဖော်ဆောင်ဘက်များ လည်းပါဝင်၏။

4 သင်တို့သည်သခင်ဘုရားနှင့် တစ်လုံးတစ်ဝ
 တည်းဖြစ်လျက်ဝမ်းမြောက်ကြလော့။ တစ်ဖန်
 ငါဆိုသည်ကား ဝမ်းမြောက်ကြလော့။

5 သင်တို့၏နှူးညံ့သိမ်မွေ့သောစိတ်သဘောကို
 လူအပေါင်းတို့အားမြင်စေကြလော့။
 သခင် ဘုရားကြွလာတော်မူချိန်နီးပေပြီ။-

6 အဘယ်အမှုကိုမျှမစိုးရိမ်ဘဲခပ်သိမ်း
 သောအမှုတို့တွင်ကျေးဇူးတော်ကိုချီးမွမ်း ရှိ

ဆုတောင်းပ တု ထ နာပြုလျက်သင်တို့လိုသော
 အရာများကိုဘုရားသခင်အားလျှောက် ထားကြလော့။-
 7 ထိုသို့ပြုလျှင်လူ့ဉာဏ်ဖြင့်ကြံဆနားလည်
 ရန်မစွမ်းနိုင်သောဘုရားသခင်၏ငြိမ်သက်
 ခြင်းသည် ခရစ်တော်ယေရှုနှင့်သင်တို့တစ်
 လုံးတစ်ဝတည်းဖြစ်သောအားဖြင့် သင်တို့
 ၏စိတ်နှလုံးနှင့်အကြံအစည်များကို ကွယ်ကာစောင့်ရှောက်လိမ့်မည်။

8 ညီအစ်ကိုတို့၊ နိဂုံးချုပ်အနေဖြင့်ပြောရ
 လျှင် သင်တို့သည်မှန်ကန်သောအရာ၊ မွန်မြတ်
 သောအရာ၊ လျောက်ပတ်သောအရာ၊ ဖြူစင်
 သောအရာ၊ နှစ်သက်ဖွယ်သောအရာ၊ အသရေ
 ရှိသောအရာတည်းဟူသောကောင်းမြတ်၍
 ချီးမွမ်းဖွယ်သောအရာရှိသမျှတို့ကို နှလုံးသွင်းကြလော့။-

9 ငါ၏ထံတွင်သင်ကြားမြင်ခဲ့သမျှကိုပြု
 ကျင့်ကြလော့။ သို့ပြုလျှင်ငါတို့အားငြိမ်
 သက်ခြင်းကိုပေးတော်မူသောဘုရားသခင် သည်
 သင်တို့နှင့်အတူရှိတော်မူလိမ့်မည်။

**အလှူပစ္စည်းများကိုလက်ခံရရှိသဖြင့်
 ကျေးဇူးတင်ခြင်း**

10 ဤမျှ အချိန်ကာလကြာညောင်းပြီးမှသင်တို့
 သည် ငါ့အားမိမိတို့၏မေတ္တာစေတနာကိုတစ်
 ဖန်ပြန်၍ပြသကြသည့်အတွက် ငါသည်
 သခင်ဘုရားနှင့်တစ်လုံးတစ်ဝတည်းဖြစ်သူ

တစ်ဦးအနေဖြင့်အလွန်ပင်ဝမ်းမြောက်ပါ၏။
 ယခင်အခါကသင်တို့သည်ငါ၏အပေါ်
 တွင်မေတ္တာစေတနာမထားဘဲနေခဲ့ကြ
 သည်ဟုငါမဆိုလိုပါ။
 ကိုပြုသနိုင်ခွင့်မရခဲ့ကြောင်းကိုသာ
 11 ငါ့အားသင်တို့လျစ်လျူရှုထားကြလေ
 ပြီဟုယူဆသဖြင့်
 ခြင်းလည်းမဟုတ်ပါ။
 သမျှနှင့်ရောင့်ရဲစွာနေတတ်ရန်သင်ယူ
 ထားပြီးဖြစ်သည်။- 12 ငါသည်ငတ်မွတ်သည်ဖြစ်စေ၊
 ဝစွာစားရသည်ဖြစ်စေ၊
 ပိုလျှံမှုရှိသည်ဖြစ်စေ၊
 မည်သည့်အခြေအနေ၊
 ရောင့်ရဲတတ်ရန်သင်ယူထားပြီးဖြစ်၏။-
 13 ခရစ်တော်ထံမှရရှိသည့်စွမ်းရည်အားဖြင့်
 ငါသည်မည်သည့်အခြေအနေမျိုးကိုမဆို ရင်ဆိုင်နိုင်၏။
 14 သို့ရာတွင်ငါအခက်အခဲတွေ့ကြုံရချိန်၌
 သင်တို့ငါ့ကိုကူညီကြသောအားဖြင့်ကောင်း
 မွန်စွာပြုပြီ။- 15 အချင်းဖိလိ ပု ပီအသင်းတော်သားတို့၊
 ငါသည် မာကေဒေါန်ပြည်မှထွက်ခွာ၍
 သတင်းကောင်း ကိုစတင်ကြေညာသောအခါ၌
 သင်တို့ အသင်းတော်တစ်ပါးတည်းကသာလျှင်ငါ့
 အားကူညီခဲ့ကြောင်း၊ အမှုတော်ဆောင်လုပ်

ငန်းတွင်သင်တို့ကသာလျှင် ငါနှင့်အတူ
 ဖက်စပ်အဖြစ်နှင့်အရုံးအမြတ်ရှိလျက်
 လုပ်ဆောင်ခဲ့ကြကြောင်းကို သင်တို့ကိုယ်
 တိုင်ကောင်းစွာသိကြ၏။-☆ 16 သက်သာလောနိ
 တ်မြို့တွင်ရှိစဉ်အခါက ငါ လိုသောအကူအညီကိုသင်တို့သည်တစ်
 ကြိမ်မကပေးပို့ခဲ့ကြပေသည်။-☆ 17 ဤသို့ဆိုသော်ငါသည်အလှူကိုခံယူ
 မဟုတ်။ သင်တို့၏ငွေစာရင်းတွင်အမြတ်တိုး
 လာစေရန်ငါအလိုရှိ၏။- 18 သင်တို့ပေးပို့လိုက်သောအလှူပစ္စ
 စည်းအား လုံးကိုရရှိကြောင်း ဤတွင်ဖော်ပြပါသည်။
 ထိုအလှူပစ္စ စည်းများကိုပေးဖြောဒိတ်ယူ
 လာပေးသဖြင့် ငါလိုသမျှရရှိပေပြီ။ ထို
 အရာတို့သည်မွေးကြိုင်သောပူဇော်သကာ၊
 ဘုရားသခင်လက်ခံနှစ်သက်တော်မှု သောယဇ်ကဲ့သို့ဖြစ်ပါ၏။-
 ☆ 19 ငါ၏ဘုရားသခင်သည်စည်းစိမ်ချမ်းသာ
 ကြွယ်ဝတော်မူသည်နှင့်အညီ သင်တို့အား
 ခရစ်တော်ယေရှုအားဖြင့် သင်တို့လိုသမျှ
 သောအရာတို့ကိုပေးသနားတော်မူပါ စေသော။-
 20 ငါတို့၏အဖဘုရားသခင်သည်ကမ္ဘာအဆက် ဆက်
 ဘုန်းအသရေထွန်းတောက်တော်မူပါစေ သတည်း။
 အာမင်။

နောက်ဆုံးနှုတ်ဆက်စကား

☆ 4:15 ၂ကော၊ ၁၁:၉။ ☆ 4:16 တ၊ ၁၇:၁။ ☆ 4:18 ထု၊ ၂၉:၁၈။

21 ဘုရားသခင်၏လူစုတော်ဝင်များဖြစ်ကြ
 သောခရစ်တော်ယေရှု၏နောက်လိုက်တပည့်
 တော်အပေါင်းတို့အားနှုတ်ဆက်လိုက်ပါ၏။
 ငါနှင့်အတူရှိကြသည့်ညီအစ်ကိုများ ကသင်တို့အားနှုတ်ဆက်လိုက်ပါသ

22 ဘုရားသခင်၏လူစုတော်ဝင်အပေါင်းတို့
 ကနှုတ်ဆက်လိုက်ပါ၏။ အထူးသဖြင့်ကဲသာ
 ဘုရင်၏နန်းတော်ရှိညီအစ်ကိုများက
 နှုတ်ဆက်လိုက်ပါ၏။

23 သင်တို့အပေါင်းသည်သခင်ယေရှုခရစ်၏
 ကျေးဇူးတော်ကိုခံစားရကြပါစေသော။ ဖိလိ ပု
 ပိသြဝါဒစာပြီး၏။

Common Language Bible
Burmese: Common Language Bible Bible without
Deuterocanon

Public Domain

Language: Myanmar language (Burmese)

Translation by: Bible Society of Myanmar

Burmese Common Language Bible

This translation is published by the Bible Society of Myanmar.

If you are interested in obtaining a printed copy, please contact the Bible Society of Myanmar at <https://bsmyanmar.org/>.

© 2005 Bible Society of Myanmar

2014-03-30

PDF generated using Haiola and XeLaTeX on 11 Nov 2022 from source files dated 1 Jul 2021

de6d28cc-10f3-5485-8960-5628a6c52793